

Mr. Anthony Macdonald

Anthony Macdonald is head of the UNICEF office in Qatar. Anthony has over 30 years of international experience of which over 12 years have been with UNICEF, holding senior leadership positions in the Middle East and North Africa regional office and several country offices in Asia, Africa, Latin America and Europe. He has over 10 years' experience working in MENA region and proudly opened the first UNICEF office in Doha. Anthony is a lawyer by training and an expert on child rights and protection.

السيد أنتوني ماكdonald

أنتوني ماكdonald هو مدير مكتب اليونيسف بدولة قطر ويتمتع بأكثر من 30 عامًا من الخبرة الدولية قضى منها ما يزيد عن 12 عامًا مع اليونيسف، حيث شغل مناصب قيادية عليا في المكتب الإقليمي للشرق الأوسط وشمال إفريقيا والعديد من المكاتب القطرية في آسيا وأفريقيا وأمريكا اللاتينية وأوروبا. جدير بالذكر أن السيد أنتوني يتمتع بخبرة تزيد عن 10 سنوات في العمل في منطقة الشرق الأوسط وشمال إفريقيا وكان له شرف افتتاح أول مكتب لليونيسف في الدوحة. علاوة على ذلك، فهو محام متدرب وخبير في مجال حقوق الطفل وحمايته.